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            Nous contacter

            contact@mystrasbourg.com

            +33 (0)3 88 13 41 30
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En raison des dernières décisions du gouvernement, nous vous informons que nous sommes en activité partielle et en télétravail.

Nous sommes joignables par mail tous les matins et disponibles, pour des échanges téléphoniques, en prenant date : contact@mystrasbourg.com.

N’hésitez pas à nous solliciter.

Nous restons solidaires et mobilisées, prenez soin de vous et de vos proches.

Rappel : A Strasbourg, le port du masque est obligatoire dans toute la ville.

* * *

Following the latest government guidelines, we will be operating during reduced working hours and our teams will be working from home.

We can be reached by email every morning and are available to chat on the phone, by appointment: contact@mystrasbourg.com.

Please feel free to get in touch.

We remain united and committed to our work. Take care of yourself and your loved ones.

Reminder: In Strasbourg, face masks are mandatory throughout the city.


    

 
    


        

        

        
        	









  
